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Agenda bestaat uit 1 punt: Interim-rapportage ADR VWS

Annotatie:

ADR maakt jaarlijks een samenvattend interim rapport van de bevindingen uit haar controle medio september. Het

rapport beslaat het gehele departement inclusief de agentschappen.
VanIEE:creep ik dat hij geen specifieke RIVM punten heeft aangedragen. Dit blijkt ook uit het

rapport.
Het rapport heeft een hoge informatiedichtheid en je moet het eigenlijk twee of drie keer lezen voordat alle

informatie kan worden geinterpreteerd.

In de nota van FEZ wordt hier ook iets over gezegd. Te negatieve toon, niet toegeschreven naar verantwoordelijke
DG’en etc.

Het is een vrij ouderwets opgesteld rapport. Wellicht kan hier een opmerking over worden gemaakt, dat het beter

leesbaar wordt.

Belangrijkste onderdeel in het rapport en de nota van FEZ is de verbeteringen in het financieel en materieel beheer.

Bevindingen sluiten aan met mijn eigen waarneming en dit betekent dat projecten zijn gestart en dat

controlewerkzaamheden worden uitgevoerd.
Het tempo van de voortgang is alleen nog niet dusdanig dat alle problemen naar verwachting dit jaar zijn opgelost.
Nog steeds bestaat een reéle kans, dat er geen goedkeurend oordeel wordt verstrekt. Dit heeft betrekking op de

getrouwheid van de corona-uitgaven (vooral het afwikkelen van voorschotten en verplichtingen).

Het RIVM wordt in het rapport indirect geraakt door de volgende onderwerpen:

1. Inkopen: afwijkingsverklaringen voor aanbestedingen moeten tijdig en juist worden verstrekt aan VWS. Dit

punt is onder de aandacht van ons IUC.

2. Materieelbeheer: Nog geen visie, uitvoering van richtlijnen voor materieelbeheer voor geheel VWS gaat

moeizaam. Dit zegt niets over de kwaliteit van onze processen, maar dit gaat over het toezicht wat FEZ moet

houden op het proces. Dus ook onze logistieke en vaccinprocessen.

RIVM gaat hier nog wel wat van merken, omdat we vaker over onze voorraden (kwalitatief en kwantitatief)
zullen moeten rapporteren. Mijn voorstel is om dit ook te regelen via onze opdracht ever DG-V.

3. Kassiersfunctie: Nog steeds voert CIB/LCI kassiersfunctie uit voor testen (afdeling= Se |
IEEEEEEDN oct betere afspraken maken over de verantwoording van deze middelen.

Dus ook weer extra rapportageverplichting. Wij zullen standen voor kas-verplichtingstelsel periodiek moeten

aanleveren. Dit brengt ons weer bij de vraag of deze taak als RIVM nog wel moeten uitvoeren.

Eerder heb ik hier negatief over geadviseerd, maar LCI wilde toch deze taak blijven uitvoeren. Nu komt er

weer een moment om dit bespreekbaar te maken.

Omdat het rapport het RIVM eigenlijk niet direct raakt is inhoudelijke inbreng wat mij betreft niet noodzakelijk.
Het verbetertraject ligt bij FEZ in samenwerking met de DG-en.

Met vriendelijke groet,
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Verzonden: woensdag 5 oktober 2022 10:21

Aan: HEE civ. EEE civm.nl>
Onderwerp: FW: Aanvullende nota over het interim rapport van de ADR (alleen voor BR-leden)

Hi,

Bijgaande nota is nog binnengekomen zojuist.

Met vriendelijke groet,

Rijksinstituut voor Volksgezondheid en Milieu

Antonie van Leeuwenhoeklaan 9 | Postbus 1 | 3720 BA Bilthoven

http://www.rivm.nl

RIVM De zorg voor morgen begint vandaag

Van: Be@minvws.nl FB@minvws.nl>
Verzonden: woensdag 5 oktober 2022 09:55

minvws.nl>; Adviseur van DGV < @minvws.nl>

Onderwerp: Aanvullende nota over het interim rapport van de ADR (alleen voor BR-leden)

Beste allen,

Aanvullend op de AC-stukken van 7 oktober ontvangen jullie van mij een aanvullende nota (alleen voor BR-leden) over het interim

rapport van de ADR. De bedoeling van de nota is jullie te informeren over het proces van het AC zoals ik dit voor mij zie: de ADR

licht het rapport toe en het woord is als eerste aan de 1° lijn om te reageren. Het belangrijkste zijn de openstaande voorschotten

die ook extra worden toegelicht in de nota: hoe zorgen we dat deze in 2022 afgerekend gaan worden en hoe doen we dit zo

rechtmatig mogelijk?

Vriendelijke groet,

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Hii
en

a.
graag via mijn secretariaat BE @minvws.nl | ol 5.1.2e |
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